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فوتبال ایران

 وحیــد فاضلــی مربــی تیــم فوتبــال 
نســاجی درباره شــرایط تیمش پیش 
از شروع لیگ بیست وسوم می گوید: 
»خدا را شــکر نســاجی شــرایط خوبی 
دارد، تمرینــات تیم زیر نظر کادر فنی 
جدید خیلی زود آغاز شد. من هم دو 
روز پیــش از برگــزاری اردوی ترکیــه به 
تیــم اضافــه شــدم. اردوی خارجــی ما 
در بهترین شــرایط و فضا برگزار شد و 
بــا برنامه ریزی کادر فنی و برآوردی که 
ســیدمهدی رحمتی داشت، تصمیم 
بر این شــد که با تیم های عربســتانی 

بــازی کنیــم تــا بازیکنــان بیشــتر بــا 
شــرایط و جــو و همین طــور کیفیــت 
تیم هــای عربــی آشــنا شــوند. ایــن 
بهتریــن فرصــت بــرای تیــم مــا بــود 
تــا هــم در جهــت بــالا بــردن آمادگــی 
بازیکنــان عمــل کــرده و هــم اینکــه 
فضــای لیــگ قهرمانــان را تــا حدودی 
بــرای تیــم شبیه ســازی کنیــم.« او 
دربــاره جــذب بازیکنــان جدیــد و 
تغییرات زیاد در ترکیب نســاجی این 
طــور می گویــد: »با نظر ســرمربی تیم 
بازیکنــان خیلی خوبی جذب شــدند، 

بازیکنانــی بــه تیــم آمدنــد که ســابقه 
همــکاری بــا رحمتــی داشــتند و ایــن 
شــناخت باعــث می شــود تیــم زمــان 
کمتــری را بــرای هماهنگــی از دســت 
بدهــد. هــم بازیکنان و هــم کادر فنی 
تمــام تلاش شــان را انجــام می دهنــد 
تــا بهتریــن نتایــج را بــرای نســاجی در 
فصــل پیــش رو رقــم بزننــد. اتفــاق 
خوبــی کــه در نســاجی رقــم می خورد 
این اســت کــه کادر مدیریتی و مالک 
باشــگاه تمــام و کمــال پشــت تیــم 
هســتند و در جهــت بهبــود عملکــرد 

تیــم نیازهــای کادر فنــی و بازیکنــان 
را تأمیــن می کننــد. آن چیــزی کــه 
مســلم اســت این اســت که نســاجی 
غیــر از لیــگ قهرمانان آســیا، در لیگ 
برتــر هــم  کار بســیار ســختی خواهــد 
داشــت، امــا کادر فنــی و بازیکنــان 
بــا تمــام وجــود تــلاش می کننــد تــا 
بهتریــن عملکــرد را داشــته  باشــند و 
دل هواداران خونگرم مازندرانی شاد 
شــود.« مربــی تیم فوتبال نســاجی با 
اشــاره به ســومین دوره همکاری اش 
بــا رحمتــی می گویــد: »خوشــبختانه 

مــا شــناخت خوبــی از هــم داریــم. 
رحمتــی معمــولاً بــه کار تیمــی اعتقاد 
دارد و تمــام اعضــای کادر فنــی هــم 
بــه ســرمربی تیــم کمــک می کنند. ما 
در کنــار هــم تمــام تلاش مــان بــرای 
ســربلندی نســاجی اســت. امســال 
هــم دو مربــی خارجــی بــه جمــع مــا 
اضافــه شــدند. خوشــبختانه هــر دو 
مربی با توجه به ســابقه فعالیت شان 
در ایــران، شــناخت خوبــی از لیــگ و 
فوتبال ما دارند و نســاجی می تواند از 
تجربه شان بهترین استفاده را ببرد.«

رحمتی معتقد به کار تیمی است 

فاضلی: نساجی در لیگ برتر هم کار دشواری دارد
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باشگاه شمس آذر: 
بهتر است در لیگ 

شرکت نکنیم
مصیــب چگینــی سرپرســت تیــم 
فوتبــال شــمس آذر قزویــن درباره 
احتمــال کســر امتیــاز مجــدد از 
تیمــش با شــکایت چهار باشــگاه 
لیگ دســته اول می گوید: »خبری 
در این باره به باشگاه اعلام نشده 
اســت. اگر چنین مسأله ای باشد، 
کارمــان خیلــی ســخت می شــود و 
با این شــرایط بهتر اســت در لیگ 

برتــر شــرکت نکنیم.« 
وضعیــت  یــن  خر آ ره  بــا ر د و  ا
ورزشــگاه ســردار آزادگان قزویــن 
ی  زی هــا با ز  ا نــی  با میز ی  بــرا
لیــگ برتــر ایــن طــور می گویــد: 
»کارهای رختکن ها در حال انجام 
اســت و روز پنجشــنبه کمدهــا 
در رختکــن نصــب شــد. ترمیــم 
ســایر بخش هــای اســتادیوم هــم 
رفته رفتــه انجــام می شــود. کار 
بخش هــای VIP و CIP ورزشــگاه 
روز شــنبه بــه پایــان می رســد و 
صندلی هــا تــا انتهای هفتــه آینده 
نصب خواهد شد. ورزشگاه حتماً 
بــه هفتــه دوم لیگ برتر می رســد. 
کارهای اسکان و پرواز بازی هفته 
اول مقابل اســتقلال خوزســتان را 
انجــام داده بودیم، اما تعویق یک 
هفتــه ای لیــگ برتــر بــه مــا کمــک 
کرد تا مشــکلات ورزشــگاه سردار 

آزادگان برطــرف شــود.«
 

 نصیرزاده: قانون 
برای بازیکنان 

ایرانی تغییر کرد نه 
تراکتور!

پس از کش و  قوس های فراوان در 
نهایــت قانون مربــوط به بازیکنان 
ی  لیگ هــا در  غل  نــی شــا یرا ا
خارجــی دچــار تغییــرات کوچکــی 
شــد تا از این پس بازیکنان ایرانی 
حاضــر در لیگ هــای پایین تــر از 
لیــگ برتــر کشــورهای خارجــی 
کــه قصــد حضــور در مســابقات 
»لیــگ برتــر و لیــگ یک« کشــور را 
 دارنــد، شــامل ســهمیه بازیکنــان 

خارجی نشوند. 
قانونــی کــه با پیشــنهاد هوشــنگ 
نصیــرزاده و باشــگاه تراکتور مورد 
بررســی قــرار گرفتــه بــود و بــه این 
ترتیــب مشــکل باشــگاه تبریــزی 
بــرای ثبت قــرارداد محمــد نادری 

نیــز برطرف شــد. 
نصیــرزاده در ایــن بــاره می گویــد: 
»نــه تنهــا تراکتــور، بلکــه همــه 
باشــگاه ها می توانند بــا او قرارداد 
ببندنــد. ایــن قانون برای تســهیل 
کار بازیکنــان ایرانــی شــاغل در 
گــر  ا بــود.  رجــی  لیگ هــای خا
عاقلانــه برخــورد می کردیــم بایــد 
برای حل این مشــکل یک راهکار 
می اندیشــیدیم و ایــن کار هــم 

صــورت گرفــت.« 
او در مــورد اینکــه دیگــر عضــو 
کارگــروه نظــارت بر ســقف بودجه 
و قــرارداد باشــگاه ها نیســت، این 
طــور می گویــد: »مــا از ابتــدا در 
کارگــروه بودیــم، امــا از الان بــه 
بعد چــون کارگروه قصد دارد روی 
عملکــرد باشــگاه ها نظــارت کند، 
دیگر عضــو آن نخواهیم بود.« اما 
او گفتــه بود نماینده باشــگاه های 
خصوصــی بــوده و این اتفاق یعنی 
دیگــر این ســمت را نــدارد: »تا آن 
زمان بله، اما الان قرار اســت روی 

کار باشــگاه ها نظــارت شــود.«

پاکو خمس

فریاد در اکباتان

پــس از انجــام بــازی تدارکاتــی مقابل پیــکان، تراکتور در دیــدار مقابل مس 
رفســنجان که چهار روز پیش برگزار شــد، در نیمه اول نمایش بسیار خوبی 
از خــود نشــان داد، امــا در نیمــه دوم بــه واســطه باز نشــدن بدن هــا مقابل 
حریــف خــود چنــدان خــوب کار نکــرد و نمایشــی ارائه داد کــه چنگی به دل 
نمــی زد. این مســأله باعث عصبانیت و خشــم  پاکوخمــس در کنار خط بود 

و او بــا فریادهــای خودش ورزشــگاه اکباتــان را می لرزاند.

سیاوش یزدانی

بازگشت به موقع

تمرین رونمایی از تیم فوتبال سپاهان با حضور اهالی رسانه و هواداران که 
برگزار شد، در تمرینات گروهی طلایی پوشان دو غایب بزرگ دیده می شد. امید 
نورافکن که در ادامه مشخص شد با آسیب دیدگی مینیسک مدتی را از میادین 
فوتبالی دور خواهد بود و از سوی دیگر سیاوش یزدانی هم به  نرم دوی کنار 
زمین مشغول بود. مشکل یزدانی کشیدگی خفیف درعضلات ران بود، که پس 
از پشت سر گذاشتن دوره درمان به تمرینات گروهی سپاهان بازگشته است.

شهریار مغانلو

کفش طلایش کجاست؟

شــهریار مغانلــو دو فصــل گذشــته در ســپاهان عملکــرد مطلوبــی داشــته 
و لیــگ بیســت و دوم نیــز عنــوان آقــای گلــی را از آن خــود کــرد. اگرچــه نــرخ 
گلزنــی در لیــگ ایــران میان مهاجمان در فصل پیش پایین بود اما شــهریار 
در هفته های پایانی با ۱۳ گل آقای گل ایران شــد. در شــرایطی که روزهای 
کوتاهــی تــا شــروع فصــل جدیــد مانده مراســم تقدیــر از برترین هــای لیگ 
برگزار نشــده اما شــهریار مغانلو یک کفش طلا از فوتبال ایران  طلب دارد.

استقلال خوزستان این فصل تیمی 
بی ها چند فصل  متفاوت است. آ
قبل با بازیکنانی کم نام و نشان و 
سرمربیگری عبدالله ویسی توانستند 
در عین ناباوری قهرمانی لیگ برتر را به 

دست بیاورند. 
تیمی کم هزینه که شاید در ابتدای 
فصل کمتر کسی فکر می کرد می تواند 
حتی در بین مدعیان قرار بگیرد اما با 
نتایج درخشانی که گرفت موفق شد 
بالاتر از همه مدعیان، قهرمانی را به 
دست بیاورد. استقلال خوزستان 
بعد از آن قهرمانی، کاملاً متحول شد. 
دیگر از آن شرایط خوب خبری نبود و 
روز به روز ضعیف تر می شد. به صورتی 
که خیلی زود به لیگ یک سقوط کرد. 

سقوطی که تعجب خیلی ها را به دنبال 
داشت. چراکه از تیم قهرمان انتظار 
نمی رفت به این زودی ضعیف شود و 
به رده پایین تر سقوط کند. البته در آن 
مقطع، مدیریت و سرمربی تیم تغییر 
کرد. بحث جوانگرایی و بومی گرایی 
پیش آمد و البته دیگر از آن نظم مالی 
خبری نبود. به همین دلیل بازیکنان 
هم یکی پس از دیگری جدا شدند و به 
تیم های دیگر رفتند تا آبی های اهوازی 

به این روز بیفتند. 
بعد از سقوط استقلال خوزستان، 
شرایط بد همچنان ادامه داشت و حتی 
این تیم در خطر سقوط به رده پایین تر 
هم قرار گرفت اما در نهایت فصل قبل 
همه چیز تغییر کرد. انگیزه ها بیشتر 
شد و همه دست به دست هم دادند 
که تیم به لیگ برتر صعود کند. به این 
تیم لقب کهکشانی ها در لیگ یک 
دادند که این مسأله کار را سخت تر 
کرد. در نیم فصل شرایط خوب نبود 
و حتی بحث تغییر سرمربی به صورت 
جدی پیش آمد اما کار با سیروس 

پورموسوی ادامه پیدا کرد و در نهایت 
استقلال خوزستان به عنوان تیم دوم 
از لیگ یک به لیگ برتر صعود کرد. 
صعودی خاطره انگیز که خوزستانی ها 
را خیلی خوشحال کرد. حالا استقلال 
خوزستان قرار است با سرمربیگری 
پورموسوی بار دیگر در لیگ برتر حضور 
پیدا کند. پورموسوی که پیش از این 
به عنوان دستیار اول عبدالله ویسی 
تجربه قهرمانی استقلال خوزستان را 
داشت و حالا سرمربی باتجربه ای به 
حساب می آید، در تلاش است این 

فصل هم کار بزرگی انجام دهد. 
البته از استقلال خوزستان در این فصل 
انتظار نمی رود جزو مدعیان باشد و 
حتی برای کسب سهمیه آسیا تلاش 
کند اما رتبه تک  رقمی و پدیده شدن، 

انتظار نا بجایی نیست. 
آبی های اهوازی در فصلی که قهرمان 
شدند از بازیکنانی چون فرنانــــــــــدو 
دخســـــــــوس، محمد طیبی، موسی 
کولی بالی، میثم دورقی، حکیم نصاری، 
نوید عاشوری، مهدی زبیدی، حسن 

بیت سعید و رحیم زهیوی استفاده 
می کردند که مثل ستاره درخشیدند. 
حالا این فصل پورموسوی روی توان 
و تلاش یک سری از این بازیکنان 
که حالا باتجربه تر هم شدند حساب 
ویژه ای باز کرده. بازیکنانی مثل محمد 
طیبی، رحیم زهیوی از ستاره های آن 
تیم بودند که حالا پورموسوی برای 
بازسازی دوباره آبی پوشان در لیگ برتر 
روی توانایی های برخی از بازیکنان آن 

تیم حساب باز کرده است. 
محمد طیبی، فرزین گروسیان، علی 
هلیچی و رحیم زهیوی از جمله بازیکنان 
آن مقطع استقلال خوزستان به شمار 
پورموسوی  می روند که سیروس 
امیدوار است در کنار بازیکنانی نظیر 
کی، حسن شوشتری،  سا حسین 
رضا دهقانی، شهرام سالاری، سعید 
محمدی فرد، علیرضا خوشکفا، عقیل 
کعبی، محمد سلطانی فر، محکم کار و 
همین طور بازیکنان حفظ شده از فصل 
گذشته، بتوانند ترکیب منسجمی برای 
او در فصل پیش رو شکل بدهند. 

استقلال خوزستان خیلی زود هم 
کارش را شروع کرد که از دیگر تیم ها 
عقب نیفتد و چند بازی تدارکاتی هم 
انجام داد تا بتواند آماده رقابت ها شود. 
آبی ها در تهران اردو زدند و قرار است تا 
پایان مهرماه که هوا همچنان در اهواز 
گرم خواهد بود، در پایتخت کار خود را 
ادامه دهند تا در فصل بیست و سوم 
لیگ برتر بتوانند نتایج خوبی بگیرند. 

استقلال خوزستان مثل دوره ای که 
قهرمان لیگ برتر شدند، تیمی آرام 
و بی حاشیه است اما دیگر خبری از 
آن بازیکنان کم نام و نشان نیست 
و از نفرات باتجربه بهره می برد. حالا 
باید دید می توانند آن اتفاق بزرگ را 
به شکل دیگر تکرار کنند یا نه. نه 
اینکه قهرمان شوند اما شاید بتوانند 
مثل پدیده باشند و حریفان بزرگ را 
اذیت کنند. در هر حال، تیم سیروس 
پورموسوی کمی مرموز و متفاوت با قبل 
است که شاید حریفان باید مقابل آنها 
حواس شان را بیش از هر زمانی جمع 

کنند تا غافلگیر نشوند.

استقلال خوزستان؛ مرموز و متفاوت با قبل
آبی های اهواز با آرامش در تهران کار می کنند

از استقلال 
خوزستان در 

این فصل انتظار 
نمی رود جزو 

مدعیان باشد و حتی 
برای کسب سهمیه 
آسیا تلاش کند اما 

رتبه تک  رقمی و 
پدیده شدن، انتظار 

نا بجایی نیست.  
پورموسوی که 
پیش از این به 

عنوان دستیار اول 
عبدالله ویسی 
تجربه قهرمانی 

استقلال خوزستان 
را داشت و حالا 

سرمربی باتجربه ای 
به حساب می آید، 

در تلاش است این 
فصل هم کار بزرگی 

انجام دهد

کارن کوشا
خبرنگار

 zگزارش
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